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Interpelacje do Prezydenta Miasta Krakowa złożyli radni Wojciech Krzysztonek, Łukasz Sęk i Łukasz

Gibała. Piszą w nich m.in. o sytuacji sieci przedszkoli czy koszeniu trawy.

- Zwrócili się do mnie rodzice dzieci, uczęszczających do sieci przedszkoli „Pod Magnolią”,

których właścicielom postawiono zarzuty związane z wyłudzeniem dotacji. Rodzice są

zaniepokojeni zaistniałą sytuacją, szczególnie w zakresie dalszego zapewnienia opieki

przedszkolnej ich pociechom – pisze w interpelacji radny Wojciech Krzysztonek i pyta w

imieniu rodziców, czy władze miasta posiadają informacje co do dalszych losów sieci przedszkoli

“Pod Magnolią”? Czy zostaną cofnięte dotacje na przyszły rok szkolny, co ma wpływ na

wysokość opłat ponoszonych przez rodziców? Jakie kroki zamierzają podjąć władze miasta w

przypadku zamknięcia całej sieci, bądź jakiejkolwiek z placówek? Czy w takiej sytuacji zostanie

zapewnione dzieciom miejsce w innych przedszkolach samorządowych w najbliższej okolicy? W

tej samej sprawie interpeluje radny Łukasz Sęk i dopytuje Prezydenta, czy dzieci, które od

września będą objęte obowiązkiem szkolnym (urodzone w 2016), a nie wzięły udziału w

rekrutacji do samorządowego przedszkola lub szkoły będą miały zapewnione miejsce w

szkołach w rejonie?

Radny Łukasz Gibała złożył dwie interpelacje, pierwsza z nich dotyczy koszenia trawy. - Wielu

mieszkańców zgłasza się do mnie w kwestii koszenia trawników w mieście. Zgodnie z

niedawnymi zapowiedziami Zarządu Zieleni Miejskiej, dla dobra klimatu miało ono zostać

ograniczone, trawa miała być koszona rzadziej i na większą wysokość. Tymczasem w wielu

rejonach Krakowa nadal jest ona koszona często i praktycznie przy samej ziemi. Jednym z takich

miejsc, jak informują mieszkańcy, są np. Planty Bieńczyckie. Niedawno również przypadek

absurdalnego „koszenia”, które jedynie wzbijało w powietrze kurz z gołej ziemi, miał miejsce na

Wzgórzu Wawelskim – pisze radny i pyta, jak mają się opracowane przez ZZM standardy

koszenia do stanu faktycznego? Czy umowy z wykonawcami są dostosowane do ogłoszonych

standardów i w jaki sposób jest ustalane ich wynagrodzenie? W jaki sposób dokonywana jest

kontrola stosowania się wykonawców do wytycznych?

Radny Gibała złożył też interpelację w sprawie dofinansowania remontu mostu do Barbakanu. -

Z uwagi na fatalny stan most ten został wyłączony z użytkowania. Istniała groźba, iż nie

przetrwa nadchodzącego sezonu turystycznego. Zgodnie z doniesieniami medialnymi Muzeum

Krakowa wielokrotnie ubiegało się o udzielenie dofinansowania do remontu mostu. Za każdym

razem bezskutecznie. Teraz w związku z brakiem środków na remont, celem zapewnienia

bezpieczeństwa mieszkańcom konieczne jest rozebranie konstrukcji mostu i zabezpieczenie

zabytkowych pylonów przed dalszą degradacją na skutek występowania niekorzystnych

warunków atmosferycznych – pisze radny i apeluje do Prezydenta o podjęcie działań i

wyasygnowanie w budżecie kwoty niezbędnej do przeprowadzenia koniecznych prac

remontowych tej ważnej i cieszącej się dużym zainteresowaniem atrakcji Krakowa.
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